

Tid för styrelsen	2021-05-18. 14.00-16.30
Plats	Digitalt möte, Christian Thomson bjuder in via Zoom.
Kallade	Jonas Jonsson (Ordförande) Marie Egerstad (Vice ordförande) Christian Thomsen(Kassör) Jennie Sjögren (Sekreterare) Magnus Andersson (avviker 16.15) Anna Falkström Olsson (Frånvarande 15-16) Simon Dahlgren Inger Lilienberg (Avviker kl 15) Jussi Koreila Michaela Zankl Claudiu Deak Sofie Wiklund Caroline Waldenström (Kommunikatör)
Inbjudna	Representanter för nätverken bjuds in kl 15.30- 16.00 ViSA (nätverk för administratörer inom Vuxenutbildningen) - Anna Örnestad Deltar ej SiV (nätverk för studie- och yrkesvägledare inom Vuxenutbildningen) - Eva Florin Matematik nätverket (nätverk för vuxnas matematiklärande) - Hans Melén
1.Mötets öppnande	1.1 Ordförande öppnar mötet 1.2 Mötet fastställer dagordningen
2. Föregående protokoll	2.1 Mötet beslutar att lägga föregående protokoll till handlingarna.
3. Beslut / Information från AU 2021-05-03	3.1 Minnesanteckningar från AU bifogat dagordningen. Punkter för beslut i styrelse är överförda till dagordningen. -AU beslutar att arvodera konferensgeneralen med 3000 kronor/ månad under månaderna maj-oktober. -AU beslutar att inte svara på remissen kring förenklad betygsskala. Svaret skall vara inne redan 20 maj och remissen gäller detaljer i ämnesplanerna. Vi har inte expertis att se över samtliga kursplaner på den nivå det krävs.
4. Ekonomi	4.1 Ekonomi(Christian Thomson) Information kring budget samt intäkter Se bifogade filer

<p>5. Verksamhet</p>	<p>5.1 Arbetsgrupper, val av representanter från styrelsen till de olika uppdragen Beslut om val till arbetsgrupper enligt nedan. Arbetsgrupperna beslutar vilka som skall adjungeras till varje möte. Det kan skilja sig mellan olika arbetsgrupper utifrån behov.</p> <p>Konferensgrupp: Anna Falkström Olsson (Konferensgeneral och sammankallande), Christian Thomsen, Magnus Andersson, Simon Dahlgren. Nätverken adjungeras. Ny grupp tillsätts inför konferens 2022- Beslut om detta läggs på styrelsemöte augusti/ september.</p> <p>Skolledarforum: Beslut om detta läggs på styrelsemöte augusti/ september.</p> <p>Poddar och webinarium: Christian Thomsen (sammankallande) Inger Lilienberg, Anna Falkström Olsson, , Marie Egerstad. Tretton 2 och Wacono deltar, nätverken adjungeras.</p> <p>Beda UHR har fått i uppdrag att under 2021 påbörja en utveckling av Beda som på sikt innebär betydligt fler uppgifter för systemet. Kontaktperson: Jennie Sjögren</p> <p>Regeringsuppdrag översyn svenskämnet Regeringen gav den 5 november 2020 Skolverket i uppdrag att göra en bred översyn av svenskämnet. Uppdraget ska redovisas senast den 15 december 2021. Kontaktperson :Jennie Sjögren</p> <p>Vetenskapsrådet för en forskarskola för lärarutbildare i vuxnas lärande. Kontaktperson: Jonas Jonsson</p> <p>Upphandlingsfrågor med Almegaföretagen Marie Egerstad, Magnus Andersson, Claudiu Deak, Sofie Wiklund</p> <p>SFI- pengsutredningen arbetsgrupp: Deltar i referensgrupp: Jussi Koreila. Adjungerad vid behov: Michaela Zankl och Marie Egerstad (på inbjudan av Jussi Koreila)</p> <p>Kontaktpersoner nätverken: Anna Falkström Olsson (sammankallande), Magnus Andersson. Vice ordförande vid behov. (Marie Egerstad)</p> <p>Kommunikation/medlemsrekrytering (ny grupp) Endast under budgetåret 2021 Jennie Sjögren (sammankallande), Simon Dahlgren, Marie Egerstad, Caroline Waldenström</p> <p>Skolverket och regionalisering (ny grupp) Jussi Koreila, Simon Dahlgren, Claudiu Deak (sammankallande), Sofie Wiklund</p> <p>5.2 Samverkan med nätverken(15.30)</p> <ul style="list-style-type: none">• Återkoppling från samverkansmötena mellan kontaktpersoner och nätverken, Magnus Andersson återrapporerar hur långt de kommit kring samverkan och tydliggörande. De har byggt upp detta kring teman som diskuteras. Medlemsnyttan diskuteras alltid.• Frågor till/från styrelsen/nätverk
-----------------------------	--

	<p>Samtliga nätverk skall ha betalkort för att betala sina utlägg. Idag har inte nätverket för administratörer något kort, styrelsen beslutar att även de får kort.</p>
6. Arbetsgrupper	<p>6.1 Information om poddar och webinarium</p> <ul style="list-style-type: none"> Arbetsgruppen återkopplar sitt arbete. Poddarn har laddats ner 1000 ggr. Totalt antal publicerade poddar, 20 stycken.
7. Mötesplatser	<p>7.1 ViS konferens 2021</p> <ul style="list-style-type: none"> Anna Falkström Olsson och Christian redogör för budgeten som måste ändras utifrån att det planeras en digital konferens istället för på plats. Subventionerar priserna för medlemmar för att få in så många som deltar som möjligt. "Vad är det nya normala inom Vuxenutbildningen". Återkoppla till konferensgruppen med uppslag om föreläsare. <p>7.2 Skolledarforum</p> <ul style="list-style-type: none"> Återkoppling från Skolledarforum 2021-04-26. 31 deltagare, 20.000 kronor back.
8. Remisser och inbjudningar	<p>8.1 Nya remisser/förfrågningar att fördela</p> <ul style="list-style-type: none"> Inga pågående remisser Almegautbildningsföretagen vill samverka med Vis kring upphandlingsfrågor som rör Vuxenutbildningen. . <p>AU föreslår till styrelsen att följande personer deltar: Marie Egerstad, Magnus, Claudiu Deak, Christian Thomsen, obs ändra!!!</p>
9. Påverkansarbete	9.1
10. Rapport från ledamöter /omvärldsbevakning	10.1
11. ViS Informationsarbete	<p>11.1 Caroline Waldenström rapporterar</p> <p>ViS hemsida har legat nere på grund av ett certifikatfel. Nyhetsbrevet, många nya Kolla på vem som äger listorna utifrån GDPR när vi anlitar konsulter. Poddgruppen ansvarar för att kolla på juridiken.</p>
12. Övriga frågor	<p>12.1 Styrelsens arbetsformer</p> <p>Vilket ansvar har ledamöter under punkten "Rapport från ledamöter/omvärldsbevakning"</p> <p>Lyfts till nästa möte</p> <p>Ledamöter ansvarar själv för att lyfta frågor och omvärldsbevakning</p> <p>12.2 Beslut mötestider hösten 2021</p> <p>Styrelsen fattade beslut på föreslagen mötesplan för hösten 2021.</p>
13. Mötet avslutas	13.1 Ordförande avslutar mötet